
Logistyka w firmie Haering oczami uczniów
kl.IL
Po wycieczce 15 MARCA 2017 Wojciech Rabeda powiedzial:"Zrobił  na mnie wrażenie szybki rozwój
tej piotrkowskiej firmy,"Ania Zglinska dodała :"Ciesze się ,że firma segreguje  odpady , co świadczy,
że jest nastawiona ekologicznie " a Honorata Czapla podsumowała. ":Prezentacja i oprowadzenie po
firmie było interesujące, rzuca się w oczy porządek i dobrze zorganizowane stanowiska pracy , no i
na koniec ten smaczny obiad".Dziekujemy firmie Haering  za życzliwe  przyjęcie.
Notowała  A.Blaszczyk


